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تقدیر جمعی از پیشكسوتان ورزش 
از مدیرعامل شركت نفت و گاز 

مسجدسلیمان

ابتکار – سید رسول محمدی
شهر  ورزش  پیشکسوتان  از  جمعی 
مدیرعامل  دفتر  در  حضور  با  مسجدسلیمان 
شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان 
در  شرکت  این  و  ایشان  حمایتی  نقش  از 
تجلیل  شهرستان  ورزشی  رشته های  رونق 
شهر  ورزش  پیشکسوتان  از  نمودند.جمعی 
مدیرعامل  دفتر  در  حضور  با  مسجدسلیمان 
شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان 
از نقش حمایتی ایشان و این شرکت در رونق 

رشته های ورزشی شهرستان تجلیل نمودند.
این  در  مسجدسلیمان  ورزش  پیشکسوتان 
جلسه با توجه به جمعیت قابل توجه ورزشکاران 
شرکت  تقدیر  قابل  پوشش  و  شهرستان  این 
نفت و گاز مسجدسلیمان از رشته های مختلف 
ضامن  را  توجه  و  آفرینی  نقش  این  ورزشی، 
سلامتی و تندرستی اهالی و دافع آفات اجتماعی 
و انحرافات فردی در جامعه خصوصاً قشر جوان 

و نوجوان عنوان نمودند.
پیشکسوتان ورزش مسجدسلیمان همچنین با 
اشاره به حرکت رو به سالمندی و پیری جمعیت 
کشور ، خواستار آن شدند برنامه هایی نیز برای 
فعالیت های ورزشی پیران و سالخوردگان جامعه 

تدوین و اجرایی گردد.
شرکت بهره برداری نفت و گاز  مدیرعامل 
مسجدسلیمان نیز طی سخنانی با اشاره به اینکه 
هم اینک بیش از 60 درصد از سالن ها و اماکن 
ورزشی این شرکت در اختیار اشخاص و تیم های 
غیر نفتی است اظهار داشت: ورزش از دیرباز با 
نفت عجین شده و هم اکنون تعداد قابل توجهی 
از شهروندان در قالب تیم های زیرپوشش نفت 
به فعالیت های ورزشی مشغول هستند و برخی 
از این ورزشکاران در میادین و رقابت های مهم 
استانی،منطقه ای،کشوری و بعضاً بین المللی 
موفق به کسب مدال و عنوان قهرمانی شده اند.
در خاتمه این جلسه لوح تقدیر تهیه شده از سوی 
مسجدسلیمان  ورزش  پیشکسوتان  از  جمعی 
علیرضا  مهندس  خدمات  و  زحمات  پاس  به 
هیهاوند مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز 
مسجدسلیمان از ورزش و فرهنگ ورزشکاری، به 

ایشان اهداء گردید.

 عمار ایزدیار عضو شورای شهر کرج
توجه به آموزش های شهروندی 

زیست پذیری را مطلوب تر خواهد 
کرد

شورای  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رییس 
اسلامی شهر کرج گفت: توجه به آموزش های 
شهروندی زیست پذیری را مطلوب تر خواهد 

کرد.
توجه به آموزش های شهروندی زیست پذیری 
آموزش های  به  کردتوجه  تر خواهد  مطلوب  را 
شهروندی زیست پذیری را مطلوب تر خواهد 
تلفیق  کمسیون  جلسه  در  ایزدیار،  عمار  کرد 
شورای شهر در بررسی متمم بودجه درخصوص 
اجرای برنامه های آموزشی، فرهنگی اظهار کرد: 
شهروندی  آداب  و  حقوق  به  آگاه  شهروندان 
زندگی را برای خود و  همشهریان مطلوب تر 
خواهند کرد. رییس کمیسیون برنامه و بودجه 
شورای اسلامی شهر کرج اذعان کرد: ارتقا سطح 
را  شهر  اداره  های  هزینه  شهروندی  فرهنگ 

کاهش خواهد داد.
سازمان  اولویت  باید  کرد:  بیان  ایزدیار 
های  آموزش  شهرداری  اجتماعی  فرهنگی 
شهر  اسلامی  شورای  عضو  باشد.  شهروندی 
کرج مطرح کرد: با توجه به اینکه مقداری از 
حوزه اجتماعی و آموزش های شهروندی فاصله 
گرفته ایم، باید ورود جدی تری به این عرصه 

کرد.

محمد اسدیان عضو شورای شهر کرج
بانک شهر از فلسفه وجودی خود 

فاصله گرفته و تبدیل به بانک 
خصوصی شده است

راهبردی  مطالعات  و  پژوهش  مرکز  رییس 
شورای اسلامی شهر کرج گفت: بانک شهر از 
فلسفه وجودی خود فاصله گرفته و تبدیل به یک 

بانک خصوصی شده است.
محمد اسدیان  اظهار کرد: مؤسسه مالی و 
اعتباری شهر با مجوز بانک مرکزی و با سهام داری 
شهرداری های تهران و سایر کلانشهرهای ایران، 
با سرمایه ای معادل ۱ هزار و ۵00 میلیارد ریال 
تأسیس و در تاریخ ۲۱ بهمن ۱۳۸۷ فعالیت خود 

را به صورت رسمی شروع کرد.
راهبردی  مطالعات  و  پژوهش  مرکز  رییس 
کرد:تأمین  اذعان  کرج  شهر  اسلامی  شورای 
تأمین  کلان،  اعتبارات  به  شهرداری ها  نیاز 
نقدینگی و سرمایه و پوشش هزینه ها و مخارج 
شهر در راستای تحقق توسعه شهری و تجربه 
خودکفایی انگیزه ای اصلی برای راه اندازی این 

بانک بود.
اسدیان تصریح کرد: فاصله گرفتن بانک شهر 
به فلسفه تشکیل  با توجه  از فلسفه وجودی 
مخارج  و  هزینه ها  تامین  برای  شهر  بانک 
شهرداری کاملاً این بانک از فلسفه وجودی خود 
فاصله گرفته و تبدیل به یک بانک خصوصی 

شده است.
بانک  در  که  بعدی  عارضه   اذعان کرد:  وی 
شهر متاسفانه در حال انجام است روال چینش 
اعضای هیئت مدیره است این روال متاسفانه از 
حالت انتخابی نزدیک به حالت انتصابی شده 
است  این خودی که عارضه است و به همین 
علت نمایندگان شهرداری های که در بانک شهر 

عضو هیئت مدیره هستند.
سهامداران  منافع  حافظ  را  خود  شهر  بانک 
شهر  شورای  اعضای  سوالات  به  پاسخگویی  و 

کلانشهرها نمی داند

نشت یابی بیش از ۷ هزار ۷۰۰ 
کیلومتر شبکه توزیع و خط تغذیه در 

استان چهارمحال و بختیاری
شهرکرد محمود مولوی 

و  محال  چهار  استان  گاز  مدیرعامل شرکت 
پایان  تا  ابتدای سال جاری  از  بختیاری گفت: 
آذرماه بیش از ۷ هزار و ۷00کیلومتر شبکه توزیع 
قرار  یابی  مورد نشت  استان  در  تغذیه  و خط 

گرفت.
گاز  شرکت  مدیرعامل  سلیمیان  جهانبخش 
در  کرد:  اظهار  بختیاری  و  استان چهار محال 
ایمن، شناسایی و کنترل  برداری  بهره  راستای 
از بروز حوادث  خطرات و ریسک ها، اجتناب 
و همچنین تطابق هر چه بیشتر امور و فعالیت 
شرکت  های  دستورالعمل  و  استاندارد  با  ها 
ملی گاز ایران، بازرسی هایی از پروژه های در 
حال اجرا، ایستگاه های تقلیل فشار و سیستم 
با  است.وی  پذیرفته  صورت  کاتدی  حفاظت 
از۷۷۵0کیلومتر  ابتدای سال بیش  از  این  بیان 
شبکه توزیع و خط تغذیه مورد نشت یابی قرار 
نشت  ۲۸۹مورد  کنون  تا  افزود:  است،  گرفته 
زمینی و۳۷۱۵مورد نشت هوایی شناسایی شده 
است.مدیرعامل شرکت گاز استان چهارمحال و 
بختیاری با اشاره به اینکه جلوگیری از هدررفت 
منابع انرژی گاز، از اولویت های اجرایی گاز این 
استان است؛ اعلام کرد: تا به حال ۱00 درصد 
یابی  نشت  بخش  در  شده  تعیین  اهداف  از 

انشعابات محقق شده است.
وی با اشاره به اهمیت تأمین ایمن و پایدار گاز 
برای مشترکین و اهمیت نگهداری و مراقبت از 
تأسیسات گازدار به ویژه تأسیسات مدفون؛ بر 
لزوم بازرسی های مداوم و مستمر از تاسیسات 
گاز تاکید کرد و اظهار داشت: این بازرسی ها 
از  جلوگیری  ایمنی،  ضریب  افزایش  باعث 
و  گاز  رفت  هدر  کاهش  و  احتمالی  خطرات 
و  شده  محیطی  زیست  های  آلودگی  کاهش 
تاثیر بسزایی درحفظ و صیانت از گازطبیعی به 
عنوان یک سرمایه ملی دارد.مدیرعامل شرکت 
با  ادامه؛  گاز استان چهارمحال و بختیاری در 
بیان اینکه واحد بازرسی فنی تمام تلاش خود 
را برای انجام درست و به موقع وظایف محوله 
در جهت استمرار پایداری جریان گاز در استان، 
صیانت از تاسیسات گازرسانی و پایش وضیعت 
بهره برداری ایستگاه های تقلیل فشار آنها طبق 
بندد؛  می  کار  به  مربوطه  های  دستورالعمل 
افزود: با آموزش های صحیح و نیز برخورداری 
از نیروی انسانی کارآمد و دستگاه های پیشرفته؛ 
اجرای این امر با دقت وکیفیتی بالا انجام می 

گیرد.

عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی تبریز در این 
همایش ضمن اشاره به تاریخچه انقلاب  های صنعتی 
گفت: انقلاب صنعتی پنجم با سرعت و بی رحمانه به 

پیش می رود و منتظر هیچ حکومتی نیست.
اول برای  تاکید کرد: قدم  باقر شریف  زاده  سید 
همراهی با این موج، اصلاح حکمرانی و همراهی با 

این سیستم است.
۹0 درصد بودجه کشور صرف دولت می شود

وی ادامه داد: حکمرانی باید به سمت چابک  سازی 
و سبک  سازی دولت حرکت کند چرا که در حال 
حاضر بیش از ۹0 درصد بودجه کشور صرف دولت 

می شود.
شریف زاده اظهار کرد: اگر حکمرانی نتواند با این 
سرعت و تغییرات همراه شود از قافله عقب می ماند 
و ما در سطح یک کشور سنتی باقی می مانیم چرا که 
در دنیای امروز، جهانی سازی و ارتباطات فزاینده یک 

ضرورت است.
مردم نیاز به شفافیت و پاسخ دهی مسئولین دارند

اتاق  پژوهش های  مرکز  راهبردی  شورای  رئیس 
تبریز با بیان اینکه مردم نیاز به شفافیت و پاسخ دهی 
مسئولین دارند، گفت: نیازهای نوظهوری در عصر 
حاضر مطرح است که باید پاسخ داده شود، نباید در 
بحث حاکمیت تکنولوژی فراموش کرد که تکنولوژی 
در زندگی ما نهادینه شده است و نمی توان آن را انکار 

کرد یا از آن فاصله گرفت.
وی تصریح کرد: هوش مصنوعی می تواند به بهبود 
برنامه های  و  اجرای سیاست ها  و  فرآیند حکمرانی 
توسعه و تعیین اولویت ها و ارزیابی سیاست ها و 

بهبود خدمات موثر باشد.
شریف  زاده خطاب به دولتمردان گفت: دولتمردان 
زیرساخت های  توسعه  برای  است!  وقتش  امروز 
دیجیتال آموزش و مهارت  آموزی باید از دانش آموزان 
طور  به  باید  حکمرانی  کنیم،  آغاز  دانشجویان  و 
فزاینده به فناوری ها اتکا کند و مسیر حرکت فعلی 

را اصلاح کند.
حوزه هوش مصنوعی نیازمند ورود جدی و حمایت 

دولت است
رئیس خانه صمت استان آذربایجان شرقی و عضو 
هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی تبریز در این همایش 
با بیان اینکه جهان در آستانه یک تغییر عمیق قرار 
دارد، گفت: این تحول تنها یک فرصت نیست، بلکه 
چالش هایی را نیز به همراه خواهد داشت و بی شک 
این  در  دولت  و سرمایه گذاری  ویژه  توجه  نیازمند 

بخش است.

و  دولت  حمایت  داد:  ادامه  امینی  مهدی   
و  فرصت  می تواند  بخش  این  در  سرمایه گذاری 
بستری برای صنعتگران برای بهره مندی از مزایای این 

حوزه فراهم کند.
امینی با بیان اینکه نقش استان آذربایجان  شرقی 
به عنوان یکی از قطب های صنعتی کشور بسیار مهم 
و حائز اهمیت است، اضافه کرد: امیدواریم تا این 
همایش و رویدادهای پس از آن بستری برای ارتباط 

موثر صنعت و فناوری فراهم کند.
شرقی  آذربایجان  استان  صمت  خانه  رئیس 
همچنین تاکید کرد: در این وادی نیازمند تغییر نگاه 
و رویکرد مدیریتی در ورود به عصر دیجیتال هستیم.
مهدی امینی افزود: باید اذعان داشت شیوه های 
سنتی و گذشته پاسخگو نیست و امیدواریم تا توجه 
پیش از پیش به حوزه دیجیتال و هوش مصنوعی 

عرصه های  در  بخش صنعت  رقابت  برای  فرصتی 
بین المللی را سبب شود.

 اقتصاد کشور ناتراز است
شرقی  آذربایجان   استان  صمت  سازمان  رییس 
نیز در این همایش اظهار کرد: باید هدف در حوزه 
دیجیتالی  سازی مشخص شود، هدفی که جز تولید 

ثروت و بهبود معیشت برای مردم نیست.
هوش  از  بهره گیری  مزایای  به  اشاره  ضمن  وی 
مصنوعی در تصمیم  گیری  ها گفت: اقتصاد کشور 
ناتراز است، در ۵0 سال گذشته واردات ما بیشتر 
از صادرات بوده است و با وجود استعدادهای ویژه 
کشور وضعیت تراز تجاری کشور خوب نبوده است.

 صنعت کشور مدیون تبریز است
 مدیرکل حوزه استانداری آذربایجان  شرقی نیز در 
همایش از هوش مصنوعی تا تحول دیجیتال با بیان 

اینکه مهم ترین مسئله روز در حال حاضر هوش 
مصنوعی است، گفت: صنعت کشور مدیون تبریز 

است و این شهر باید به جایگاه اصلی خود بازگردد.
 عزیز جوانپور افزود: دانشگاه می تواند با چنین 
رویکردی در برگزاری رویدادها برای توسعه فناوری 
در صنعت، زمینه بازگشت جایگاه تبریز در صنعت 

و تجارت کشور را فراهم کند.
لازم به ذکر است بابک نجار اعرابی استاد تمام 
هوش مصنوعی دانشگاه تهران، محمد شکوهی یکتا 
استاد علم داده دانشگاه استنفورد و دانشمند علم 
داده مایکروسافت و اپل و مسلم تقی زاده پژوهشگر 
این  سخنرانان  از  تهران  دانشگاه  مصنوعی  هوش 
همایش بودند که بر چرایی تمرکز بر هوش مصنوعی 
به عنوان یک ضرورت گریز ناپذیر در عصر حاضر 
تاکید کرده و توضیحاتی در این خصوص ارائه دادند.

سبک  سازی دولت اولین قدم برای همراهی با عصر دیجیتال است؛

افزایش توان رقابت بین المللی بخش صنعت با هوش مصنوعی
ابتکار - اسد فلاح: رویداد ملی هوش مصنوعی تا تحول دیجیتال  ویژه صنعتگران و مدیران کسب و کار، با مشارکت اتاق بازرگانی تبریز و دانشگاه صنعتی 

تبریز )سهند( برگزار شد.
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در جلسه کمیسیون تلفیق بودجه شهرداری
اعتراض عضو شورای شهر کرج به تخصیص بودجه اضافی برای پروژه های 

بزرگراهی
مریم قهرمانی صارم، عضو شورای اسلامی شهر کرج، در جلسه کمیسیون تلفیق 
بزرگراهی  پروژه های  برای  بودجه های غیرضروری  به تخصیص  بودجه شهرداری، 
اعتراض کرد و از اهمیت تسریع در اتمام پروژه های زیرساختی به ویژه بزرگراه 

شهید سلیمانی سخن گفت.
مریم قهرمانی صارم، عضو شورای اسلامی شهر کرج، در جلسه کمیسیون 
اختصاص  بودجه شهرداری  متمم  لایحه  بررسی  به  که  کرج  تلفیق شهرداری 
داشت، به تخصیص بودجه برای پروژه های بزرگراهی در حال ساخت اعتراض کرد. 
وی به ویژه از ردیف های مالی با عناوینی همچون »تعمیر و نگهداری بزرگراه ها« و 
»احداث ساختمان شرکت بزرگراه« انتقاد کرد و این ردیف ها را فاقد اولویت و ضروری برای 
وضعیت فعلی پروژه های در حال ساخت دانست. قهرمانی با تاکید بر اینکه پروژه های بزرگراهی 
موجود در کرج، به ویژه بزرگراه شهید سلیمانی، هنوز تکمیل نشده اند و نیازمند میلیاردها تومان سرمایه گذاری 
برای بهره برداری کامل هستند، گفت: تعریف چنین ردیف هایی در متمم بودجه صرفاً موجب صرف منابع در 

مسیرهایی می شود که در نهایت برای شهروندان و بهره برداری های عمومی، سودی نخواهد داشت.
مطالبات  هیچ گونه  هستند،  کار  مشغول  حاضر  حال  در  که  بزرگراهی  پروژه های  پیمانکاران  افزود:  وی 
وصول نشده ای از شهرداری ندارند و تمام صورت وضعیت ها تایید شده و پرداخت های لازم انجام شده است. اما 
در بخش دیگری، شهرداری در دریافت سهم خود از دولت برای این پروژه ها دچار مشکل است و این موضوع باید 
هرچه سریع تر حل شود. عضو شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اهمیت پروژه های بزرگراهی برای حل معضل 
ترافیک کرج، اظهار داشت: اتصال این پروژه ها به انتهای اتوبان همت، به ویژه بزرگراه شهید سلیمانی، می تواند 
ترددهای اتوبانی تهران-کرج را به خارج از شهر کرج هدایت کند. این امر به کاهش بار ترافیکی در معابر غربی 

کرج کمک خواهد کرد و از ازدحام ترافیک در داخل شهر جلوگیری می کند.

مشکلات ویزا؛ مانع توسعه روابط تجاری و فرهنگی
 بندرعباس؛ شاهراه توسعه اقتصادی

ایران و چین
 جمیله دبیری نیا، همکاری اقتصادی ایران و چین نیاز به تسهیل بیشتر دارد. در نشست 
هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی هرمزگان با زونگ پیِ وو، سفیر جمهوری خلق چین، و ژو وی، 
سرکنسول چین، توسعه همکاری های اقتصادی و رفع موانع موجود مورد بحث قرار گرفت.

محمدرضا صفا، رئیس اتاق بازرگانی هرمزگان، با تأکید بر نقش استراتژیک این استان در 
تجارت خارجی ایران، درخواست تسهیل صدور ویزا و اعزام هیئت های سرمایه گذاری چینی 

را مطرح کرد.
سفیر چین: بندرعباس؛ کلیدی برای آینده اقتصادی

سفیر چین ، بندرعباس را شهری استراتژیک برای همکاری های اقتصادی ۲ کشور دانست و 
از ظرفیت های برجسته ایران در صادرات مواد غذایی و محصولات دریایی تمجید کرد.زونگ پیِ وو 

غذای دریایی ایران مورد علاقه بسیاری از مردم چین است و تقاضا برای آن رو به افزایش است.عنوان کرد: 
مشکلات ویزا؛ مانع توسعه روابط تجاری و فرهنگی

سفیر چین با اشاره به تأخیر هفت ماهه در پاسخ به درخواست ایجاد مکان صدور ویزا در نزدیکی سرکنسولگری چین در 
بندرعباس، تأکید کرد: این مشکل فرصت های تجاری و فرهنگی میان دو ملت را محدود کرده است.وی خواستار رفع سریع این 

موانع برای تقویت روابط دوجانبه شد.
راهکارهای پیشنهادی برای توسعه همکاری ها

زونگ پیِ وو با اشاره به پروژه جاده ابریشم دریایی، بر اهمیت گسترش همکاری های ایران و چین در زمینه های اقتصادی و 
دریایی تأکید کرد. وی ضمن اشاره به موانع بین المللی، وعده داد که با همکاری سرکنسولگری، مشکلات مطرح شده از سوی 

تجار ایرانی را پیگیری کند.
اهدای هدایای فرهنگی؛ نماد دوستی ۲ ملت

در پایان نشست، هدایای فرهنگی میان طرفین مبادله شد و طرفین بر تعمیق روابط اقتصادی، علمی و فرهنگی تأکید کردند.

مدیر عامل شركت نفت و گاز آغاجاری:
ارائه راهكارهای نوین و بهینه سازی فعالیت ها برای دستیابی 

به تولید حداكثری تاکید کرد
ابتکار – سید رسول محمدی

عامل  مدیر  پور  دهبان  محسن  سید  مهندس 
در  آغاجاری  گاز  و  نفت  برداری  بهره  شرکت 
ارائه راهکار  بر  نشست شورای راهبری شرکت 
های نوین و بهبود فعالیت ها در جهت افزایش 

بهره وری و تولید حداکثری تاکید کرد.
مهندس سید محسن دهبان پور در این نشست 
با تاکید اجرای مدیریت بهره وری در شرکت بیان 
کرد: مدیریت بهره وری یک روش سیستماتیک با هدف 
افزایش کارایی و اثربخشی فرآیندهای داخلی است که در بهبود 
فرآیند های شرکت نقش موثری دارد. مهندس دهبان پور با اشاره به استفاده دانش 
و منابع شرکت های برون سازمانی عنوان کرد: برنامه ریزی ما باید به گونه ای باشد 
که تمام اجزا سازمان با هدف ارتقا کیفی فعالیت ها برای دستیابی به تولید حداکثری 

و کاهش آسیب های محیط زیستی به سمت بهره وری حرکت کند .
مدیر عامل شرکت نفت و گاز آغاجاری افزود: طی چند سال گذشته با پیاده 
توجهی در شرکت صورت گرفته که عملیات  قابل  اقدامات  این سیستم  سازی 
تعویض شیرآلات سرچاهی بدون حضور دکل حفاری با صرفه جویی ۴۸00 میلیارد 
ریالی وانجام اقدامات اصلاحی درون چاهی، تزریق نیتروژن، استفاده از دستگاه 
فرآورش سیار MOS و تکمیل رینگ فراز آوری با گاز در جهت افزایش ۲۴ هزار بشکه 

در روز را بخشی از آن است.

ابتکار - اسد فلاح: رئیس روابط عمومی شرکت ملی گاز ایران در 
جشن همیار گاز استان آذربایجان شرقی گفت: با همیاری همیاران 

گاز، آینده ای روشن و بدون ناترازی در انتظارمان است.
رئیس روابط عمومی شرکت ملی گاز ایران با حضور در جشن 
مدیرکل  با حضور  که  آذربایجان شرقی  استان  گاز  همیار  بزرگ 

آموزش و پرورش و مدیرعامل شرکت گاز استان و سایر مسئولین 
برگزار شد، گفت: با همیاری همیاران گاز، آینده ای روشن و بدون 

ناترازی در انتظار ما و کشور عزیزمان خواهد بود.
سید حسن موسوی ضمن تقدیر از همیاران پرشور گاز در استان 
آذربایجان شرقی افزود:گره ناترازی تولید و مصرف گاز با همت 

آموزش و پرورش در فرهنگ سازی مصرف بهینه و با دستان توانمند 
دانش آموزان همیار گاز باز خواهد شد. 

مدیرکل آموزش و پرورش استان آذربایجان شرقی در این جشن 
بزرگ گفت: مصرف بهینه وظیفه دینی و اخلاقی ما و فرهنگی ناب، 

برگرفته از گذشتگان ما در استفاده صحیح از نعمات الهی است.
سعادتی با اشاره به اثرات مطلوب این طرح در آموزش خانواده ها 
افزود: امید است با تلاش همیاران گاز و استفاده درست از منابع 

انرژی، کشور عزیزمان را به سوی توسعه پایدار سوق دهیم. 
مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی با تشکر از استقبال 
بی نظیر دانش آموزان از طرح همیار گاز و همیاری ویژه آموزش 
و پرورش استان گفت: در طرح همیار گاز استان بیش از ۲ هزار 
و ۵00 اثر با موضوع مصرف بهینه در بخش های نقاشی، روزنامه 
نگاری، داستان نویسی و کاریکاتور ارسال و آثار ارزشمند دانش 

آموزان گردآوری شده است.
فیروز خدائی تصریح کرد: دانش آموزان عزیز، شما با شرکت در 
پویش همیار گاز، نشان داده اید که به آینده کشور خود اهمیت 
می دهید. شما با اطلاع رسانی به خانواده و دوستان خود، نقش 

بسیار مهمی در ترویج فرهنگ صرفه جویی گاز خواهید داشت.
 لازم به ذکر است این جشن بزرگ با حضور ۳00 دانش آموز 
همیار گاز و با برگزاری برنامه های ویژه فرهنگی و آموزشی همراه 

بوده است.

جشن همیار گاز در آذربایجان شرقی برگزار شد

ابتکار - اسد فلاح: مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز ایران از ثبت یك میلیون 
و ۲۳۵ هزار و ۵۳۲  نفر ساعت كار بدون حادثه در ۹ ماهه سال جاری در 

این منطقه عملیاتی خبر داد.
مهدی زارع، ثبت این مقدار نفر ساعت كار بدون حادثه را حاصل 
تلاش شبانه روز كاركنان و تعهد آنها به ایمنی عنوان کرد و گفت: 
رسیدن به این نقطه عطف در حوزه ایمنی، نشان از اهمیت بالای ایمنی 
در منطقه و تلاش های مستمر برای كاهش حوادث و افزایش بهره وری 

است. 
زارع با تاكید به اهمیت كار بدون حادثه در مناطق عملیاتی، افزود: كار بدون 
حادثه نه تنها باعث كاهش هزینه های ناشی از حوادث می شود، بلكه به بهبود 

روحیه كاركنان و افزایش رضایت مندی آنها نیز كمك شایانی می كند.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز ایران در ادامه به میزان نفر ساعت دوره های آموزشی برگزار شده طی 
۹ ماهه سال جاری اشاره كرد و اظهار داشت: در طول مدت ۹ ماه، در مجموع ۸۳۴6 نفر ساعت دوره 
آموزشی ایمنی )H.S.E ( برای كاركنان رسمی، قراردادی و پیمانكاری برگزار شده كه این دوره ها با هدف 

ارتقای دانش و مهارت كاركنان در حوزه ایمنی، شناسایی و كنترل خطرات می باشد.
وی در پایان، بازدید و بازرسی از تمامی تجهیزات و اماكن منطقه، كنترل و تست سیستم های اعلام 
و اطفای حریق و وسائل و تجهیزات آتش نشانی، بررسی وضعیت ایمنی پیمانكاران، تجهیز تاسیسات و 
واحدهای منطقه به تجهیزات ایمنی مورد نیاز، فرهنگ سازی ایمنی، برگزاری دوره های آموزشی و اجرای 
۹ مورد رزمایش ایمنی را از جمله برنامه های اجرا شده طی ۹ ماهه سال جاری در این منطقه عملیاتی 

اعلام كرد.

با يك ميليون نفر ساعت كار بدون حادثه ثبت شد
گام بلند منطقه ۸ عمليات انتقال گاز ايران در جهت ايمنی

با حضور رئیس روابط عمومی شرکت ملی گاز ایران


